
 
 
RIL Seniorien sääntömääräisen kevätkokouksen 2024 pöytäkirja 
 
Aika Tiistai 19.3.2024 klo 13:00-14:15 
Paikka Afry-Building Finland Oy, neuvotteluhuone QH15, Linnoitustie 5, Leppävaara 
Läsnä Matti Kivelä, Pekka Rantamäki, Juhani Katko, Markku Tuhola, Auni Palo, Juha Nurmi, 

Arne Jutila, Olli Hämäläinen, Laila Hosia, Olli-Pekka Poutanen, Juha Hetemäki, Juha 
Väyrilä, Tom Schmidt, Tuomo Laitinen, Timo Helenius, Seppo Viita, Kari Laukkanen, 
Rita Piirainen, Tuija Räty, Hannu Soikkeli, Heikki Leppänen, Juha Laasonen, Jaakko 
Heikkilä, Kyösti Oasmaa ja Petri Jalasto 

 
1. Puheenjohtaja Auni Palo avasi kokouksen ja kiitti Afry-Building Finlandin toimitusjohtajaa 

Risto Rätyä yhtiön esittelystä ja kokouspaikan tarjoamisesta. 
 
2. Uudet jäsenet 

Toivotettiin uudet jäsenet (viime vuonna 63 senioria) tervetulleiksi. Paikalla olleet Juha 
Laasonen ja Hannu Soikkeli esittelivät itsensä. 
 

3. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin ja kahden pöytäkirjantarkastajan valinta  
Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Auni Palo, sihteeriksi Petri Jalasto ja 
pöytäkirjantarkastajiksi Pekka Rantamäki ja Juha Hetemäki 
 

4. Kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen ja esityslistan hyväksyminen 
Todettiin kokouksen päätösvaltaisuus ja hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi 
 

5. Johtoryhmän jäsenen vaihto 
Varsinais-Suomen edustajana johtoryhmässä ollut Anssi Koskiahde on ilmoittanut 
luopuvansa paikastaan. Tilalle Varsinais-Suomi esittää Tuomo Laitista. Johtoryhmä puoltaa 
esitystä. Kevätkokous vahvisti Tuomo Laitisen johtoryhmän jäsenyyden vuosiksi 2024-2025. 
 

6. Jäsenkysely 
RIL Seniorien jäsenille tehtiin jäsenkysely syksyllä 2023. Petri Auni Palo esiteli kyselyn 
tulokset.  
 

7. Vuoden 2023 toimintakertomuksen hyväksyminen 
Petri Jalasto esitteli toimintakertomuksen. Toimintakertomus hyväksyttiin. 
 

8. Vuoden 2023 talouskatsauksen hyväksyminen 
Juha Hetemäki esitteli talouskatsauksen. Talouskatsaus hyväksyttiin. 
 

9. Vuoden 2024 ohjelmatoiminnan näkymät 
Olli-Pekka Poutanen ja Rita Piirainen esittelivät kevään toimintakalenterin ja alustavat 
ajatukset syksyn toiminnaksi. 
 
 



10. Evästyskeskustelu 
Keskusteltiin etäkokousten ja -tilaisuuksien tarpeesta. Todettiin seniori-ikäisten 
harjaantumattomuus esim. Teamsin käyttöön. Toivottiin opastusta asiassa esimerkiksi 
työpajojen muodossa. Todettiin, että Seniorikuulumisissa on ollut linkki Teamsin 
opetusvideoon. 
 

11. Muut asiat 
Muita asioita ei ollut 
 

12. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 14:15 

 
 

Auni Palo  Petri Jalasto 
puheenjohtaja  sihteeri 
 
 
Pöytäkirjantarkastajat 
 
 
Pekka Rantamäki  Juha Hetemäki 


